
 

 

 

Zápis z  jednání kontrolní komise VOS 

dne 21. prosince 2010 
 

 

 

Přítomni: RNDr. L. Bauer, CSc., Doc. Ing. V. Jančarová, CSc., Ing. J. Luňáček, PhD. MBa. 

 

 

 

1. Kontrola zápisu ze dne 18. října 2010. 
 

KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 18.10.2010.  

KK s politováním konstatuje, že počet ZO, které dluží členské příspěvky, se snižuje jen velmi 

pomalu. 

 

 

2. Projednání zápisů z výboru VOS ze dne 2. listopadu a 16. prosince 2010.  
 

KK vzala na vědomí zápisy z výboru VOS ze dne 21.11. a 16.12.2010.  

KK považuje za znepokojivé, že kromě špatné platební morálky narůstá ve srovnání 

s minulými lety i počet ZO, které nedodaly evidenční listy. 

 

 

3. Hodnocení semináře Vybrané kapitoly ZP I.  

 
KK konstatuje, že seminář konaný 4.11.2010 v Praze byl obsahově i organizačně dobře 

připraven. Pro zúčastněné zástupce našich ZO byl nepochybně velmi přínosný. KK se však 

domnívá, že by si zasloužil pozornost většího počtu ZO. 

 

 

4. Kontrola hospodaření s hmotným majetkem VOS. 

 
KK porovnala stav hmotného majetku na sekretariátu VOS s evidencí. Konstatovala, že vedení 

evidence odpovídá složení majetku dle jednotlivých kategorií a neshledala rozdíly mezi 

evidencí a skutečným stavem. Změny v průběhu roku 2010 jsou řádně zachyceny. KK 

doporučuje zvážit funkčnost a případné vyřazení majetku staršího než 10 let. 

 

 

5. Kontrola smluv uzavřených VOS. 

 
KK se zabývala smlouvami o pronájmu prostor a souvisejících službách, o účetních službách a 

dále pracovními smlouvami a dohodami dle ZP. Při kontrole účetních dokladů za rok 2010 



(plánované na leden) bude věnována zvýšená pozornost položkám souvisejícím s uvedenými 

smlouvami. 

 

 

6. Příprava Výroční konference VOS. 
 

KK projedná definitivní znění své zprávy na příštím zasedání, neboť v současné době nejsou 

ještě k dispozici všechny potřebné podklady. KK doporučuje výboru, aby s předstihem 

zveřejnil výši jednotného ročního příspěvku dle čl. 3.2. Finančního řádu VOS. 

 

 

7. Různé: 
 

 Ing. Luňáček informoval o jednání XXVII. valné hromady KŠV Brno konané dne 

29.11.2010 v sídle firmy v Brně.  

 Doc. Jančarová informovala o jednání Sněmu ČMKOS konaného ve dnech 23. a 

24.11.2010, o zasedání předsednictva ADO konaném dne 9.11. a 7.12.2010 a o zasedání 

výkonného výboru ADO konaném dne 14.12.2010.  

 Termín příštího jednání KK: 25.1.2011 v 10.00 hod.  

 
 

V Praze 21.12.2010       Za správnost: Dr. Bauer 

 

 

 

 

 

 

 

 


